



كشف حساب بنكي

Bank Statement

Tuesday, July 16, 2024

Qatar National Bank (Q.P.S.C.)
PO. Box 1000, Doha, Qatar
Contact Us (+974) 4440 7777



NOREEN ALAAS
Waab Smaira, Building No. 352
Al Wukair, Al Wakrah Municipality
00000, Qatar

Account Type		Account (IBAN)		Currency	
CURRENT ACCOUNT		0171-415514-001 (QA12QNBA000000000171415514001)		QATARI RIYAL	
Date	Description	Debit	Credit	Balance	
التاريخ	التفاصيل	دائن	مدين	الرصيد	
	OPENING BALANCE			7.49	
03/07/2024	FUND TRANSFER NOREEN ALAAS 0171265507001 NMB MS215048742321194880 122217310N 03/07 1418 0011 MPD		11670	11677.49	
03/07/2024	QNB1603722193766 28558602779 MS2150720852 QNB QT BP AT NMB MS2150720852 03/07 1516 0011 MPD	33551580 122236750N	-120	11557.49	
03/07/2024	ATM CASH 000531801XXXXXX0004 ATM VEHICLE ATM 11 03/07 1516 493 000000001764	-5000		6557.49	
03/07/2024	ATM CASH 000531801XXXXXX0004 ATM VEHICLE ATM 11 03/07 1517 493 000000001766	-6500		57.49	



This statement will be considered correct and approved by you, unless the bank is advised otherwise in writing within 15 days of the issuance date.

سيتم اعتبار هذا البيان صحيحا ومعتمدا من قبلك، ما لم يتم إخطار البنك بخلاف ذلك كتابة في غضون 15 يوما من تاريخ الإصدار

This statement is issued at the request of the Customer without any responsibility or obligation on the part of Qatar National Bank (Q.P.S.C.), its officers or employees and is strictly limited to the matters stated herein and may not be relied upon by any person for any purpose

تم إصدار هذا الخطاب بناء على طلب العميل دون أي مسؤولية أو التزام من جانب بنك قطر الوطني (ش.م.ع.ق.) أو موظفيه ويقتصر فقط على الأمور المذكورة هنا ولا يجوز استخدامه من قبل أي شخص لأي غرض آخر



كشف حساب بنكي

Bank Statement



Tuesday, July 16, 2024

Qatar National Bank (Q.P.S.C.)
PO. Box 1000, Doha, Qatar
Contact Us (+974) 4440 7777

NOREEN ALAAS

Waab Smaira, Building No. 352
Al Wukair, Al Wakrah Municipality
00000, Qatar

08/07/2024	FUND TRANSFER NOREEN ALAAS 0171265507001 NMB MS216374101421410810 123448130N 08/07 0821 0011 MPRD	10000	10057.49
08/07/2024	CASH WITHDRAWAL-NAPS 000531801XXXXXX0004 ATM COMM. BANK OF QATAR 08/07 0822 1 419005340406	-9500	557.49
08/07/2024	NAPS-PURCHASE 000531801XXXXXX0004 POS FAHES- Wakra 08/07 0833 379 419005022004	-150	407.49
10/07/2024	NAPS-PURCHASE 000531801XXXXXX0004 POS Almeera Qpay 10/07 1318 333 014192240132	-110	297.49
11/07/2024	POS-PURCHASE 000531801XXXXXX0004 POS BIN MEHMAOUD 11/07 1255 102 000001498007	-44	253.49
12/07/2024	FUND TRANSFER NOREEN ALAAS 0171352534001 NMB MS217684678721616430 124578251N 12/07 1929 0011 MPRD	4078	4331.49
12/07/2024	CASH WITHDRAWAL-NAPS 000531801XXXXXX0004 ATM QATAR ISLAMIC BANK 12/07 1931 1 419416191292	-3800	531.49



This statement will be considered correct and approved by you, unless the bank is advised otherwise in writing within 15 days of the issuance date.

سيتم اعتبار هذا البيان صحيحا ومعتمدا من قبلك، ما لم يتم إخطار البنك بخلاف ذلك كتابة في غضون 15 يوما من تاريخ الإصدار

This statement is issued at the request of the Customer without any responsibility or obligation on the part of Qatar National Bank (Q.P.S.C.), its officers or employees and is strictly limited to the matters stated herein and may not be relied upon by any person for any purpose

تم إصدار هذا الخطاب بناء على طلب العميل دون أي مسؤولية أو التزام من جانب بنك قطر الوطني (ش.م.ع.ق.) أو موظفيه ويقتصر فقط على الأمور المذكورة هنا ولا يجوز استخدامه من قبل أي شخص لأي غرض آخر



كشف حساب بنكي

Bank Statement



Tuesday, July 16, 2024

Qatar National Bank (Q.P.S.C.)
PO. Box 1000, Doha, Qatar
Contact Us (+974) 4440 7777

NOREEN ALAAS

Waab Smaira, Building No. 352
Al Wukair, Al Wakrah Municipality
00000, Qatar

12/07/2024	POS-PURCHASE 000531801XXXXXX0004 POS CARREFOUR - WAKRA P.O.BOX 12/07 2016 901 000001017109	-74.25	457.24
------------	---	--------	--------

CLOSING BALANCE			457.24
-----------------	--	--	--------



This statement will be considered correct and approved by you, unless the bank is advised otherwise in writing within 15 days of the issuance date.

سيتم اعتبار هذا البيان صحيحا ومعتمدا من قبلك، ما لم يتم إخطار البنك بخلاف ذلك كتابة في غضون 15 يوما من تاريخ الإصدار

This statement is issued at the request of the Customer without any responsibility or obligation on the part of Qatar National Bank (Q.P.S.C.), its officers or employees and is strictly limited to the matters stated herein and may not be relied upon by any person for any purpose

تم إصدار هذا الخطاب بناء على طلب العميل دون أي مسؤولية أو التزام من جانب بنك قطر الوطني (ش.م.ع.ق.) أو موظفيه ويقتصر فقط على الأمور المذكورة هنا ولا يجوز استخدامه من قبل أي شخص لأي غرض آخر



NOREEN ALAAS

Waab Smaira, Building No. 352
Al Wukair, Al Wakrah Municipality
00000, Qatar

إذا كان لديك أي استفسار ، يرجى الاتصال بنا على +974-44407777
يرجى زيارة <http://www.qnb.com> لمزيد من المعلومات.
سيتم اعتبار هذا البيان صحيحا ومعتمدا من قبلك، ما لم يتم إخطار البنك بخلاف ذلك كتابة في غضون 15 يوما من تاريخ الإصدار

للإبلاغ عن أي معاملة مشبوهة لم تقم بها بنفسك ، يرجى الاتصال على +974-44407711

يرجى ملاحظة أن الرصيد الختامي لا يعكس بالضرورة الرصيد الفعلي المتاح في حسابك. الرصيد الختامي هو المبلغ الذي يظهر في البيان بما في ذلك المعاملات المؤرخة بالقيمة المتأخرة / الآجلة، ويستثني أي مبالغ محجوزة من قبل البنك.

If you have any inquiry, suggestion, or facing any problems regarding this email, please call us on +974-44407777.
Please visit <http://www.qnb.com> for further information.

This statement will be considered correct and approved by you, unless the bank is advised otherwise in writing within 15 days of the issuance

To report any suspicious transaction that was not initiated by yourself please call our hotline number +974-44407711

NOTE:

Please note that the closing balance does not necessarily reflect the actual available balance in your account. The closing balance is the amount shown in the statement including back/forward value dated transactions, and excludes any reserved amounts by the bank.



This statement will be considered correct and approved by you, unless the bank is advised otherwise in writing within 15 days of the issuance date.

سيتم اعتبار هذا البيان صحيحا ومعتمدا من قبلك، ما لم يتم إخطار البنك بخلاف ذلك كتابة في غضون 15 يوما من تاريخ الإصدار

This statement is issued at the request of the Customer without any responsibility or obligation on the part of Qatar National Bank (Q.P.S.C.), its officers or employees and is strictly limited to the matters stated herein and may not be relied upon by any person for any purpose

تم إصدار هذا الخطاب بناء على طلب العميل دون أي مسؤولية أو التزام من جانب بنك قطر الوطني (ش.م.ع.ق.) أو موظفيه ويقتصر فقط على الأمور المذكورة هنا ولا يجوز استخدامه من قبل أي شخص لأي غرض آخر